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Zápis č. 4 ze zasedání Vědecké rady FŽP UJEP v Ústí n.L. ze dne 
18.11.2009 

 
 
Účastníci jednání: prof. Hrabánková, prof. Hřebíček, prof. Kula, prof. Vráblíková, doc. Anděl, doc. 
Blažková, doc. Janoš, doc. Loučka, doc. Slavík, Ing. Pondělíček, Ing. Richter, Ing. Zahálka  
 
Omluveni:  prof. Braniš, prof. Šoch, prof. Vyskot, doc. Halounová, doc. Ritschelová, Ing. Brůna 
 
Hosté: Ing. Jana Bludská, CSc., RNDr. Tomáš Grygar, CSc. (oba ÚACH AV ČR, Řež) 
 
Program jednání: 
1.  Zahájení a přivítání přítomných 
2. Doktorandské studium – příprava a zahájení studia oboru „Environmentální analytická 

chemie“ 
3. Projednání návrhu složení oborové rady a jednacího řádu 
4.  VaV – přehled a stav řešení projektů  
5. Možnosti dalšího rozvoje FŽP 
6. Různé 
 
 
1. Zahájení jednání 
Děkan FŽP Ing. Richter přivítal přítomné členy vědecké rady a omluvil nepřítomné. Přivítal též 
hosty z ÚACH AV ČR. Informoval o programu; program jednání byl schválen. Projednávané 
materiály obdržela VR předem v elektronické podobě. 
 
2. Doktorandské studium – příprava a zahájení studia oboru „Environmentální 
analytická chemie“ 
Ing. Richter informoval o udělení akreditace doktorskému studijnímu programu Ekologie a ochrana 
prostředí se studijním oborem Environmentální analytická chemie a o záměru fakulty vypsat 
přijímací řízení do doktorského studia. V diskusi bylo doporučeno věnovat maximální pozornost 
přijímacímu řízení, aby byla zaručena vysoká odborná úroveň studentů doktorského studia. Bylo 
doporučeno zveřejnit s dostatečným předstihem návrhy témat disertačních prací spolu se jmény 
školitelů, aby uchazeči o studium mohli konzultovat s potenciálními školiteli zaměření své odborné 
práce již v průběhu přijímacího řízení. Také bylo doporučeno volit témata disertačních prací 
především ve vazbě na řešené VaV projekty pracovišť (FŽP a ÚACH). 
 
3. Projednání návrhu složení oborové rady a jednacího řádu  
Materiál představil doc. Janoš. Návrh na složení oborové rady vychází ze schválené žádosti o 
akreditaci oboru  Environmentální analytická chemie. Vědecká rada vyslovila souhlas 
s navrhovaným složením oborové rady. Dále vědecká rada projednala návrh jednacího řádu oborové 
rady a doporučila upřesnění některých formulací, zejména: jmenovat členy oborové rady na dobu 
platnosti akreditace oboru, upřesnit způsob odvolání předsedy oborové rady po projednání 
v oborové radě, upřesnit způsob rozhodování oborové rady v případě rovnosti hlasů. Vědecká rada 
souhlasí s navrhovaným zněním jednacího řádu po zapracování připomínek. 
Poznámka: Doba jmenování členů oborové rady je stanovena ve Studijním a zkušebním řádu pro 
studium v doktorském studijním programu UJEP. V tomto smyslu byl upraven návrh jednacího 
řádu.  
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4. VaV – přehled a stav řešení projektů 
Členové vědecké rady obdrželi předem přehled aktuálně řešených a připravovaných VaV projektů 
na fakultě. Doc. Janoš stručně okomentoval zejména projekty nově zahájené v letošním roce a nově 
připravované projekty. Byly diskutovány otázky financování VaV projektů a způsob hodnocení 
výsledků VaV činnosti. 
 
5. Možnosti dalšího rozvoje FŽP 
Ing. Richter informoval o pokroku v budování univerzitního kampusu a o možnostech, které se zde 
nabízejí pro další rozvoj fakulty. Dále informoval o záměru přípravy nového magisterského 
studijního oboru Ochrana ovzduší a ochrana vod. Ing. Zahálka doporučuje zaměřit se v budoucnu 
na přípravu doktorského studia v oboru Revitalizace krajiny. Prof. Vráblíková navrhuje zřízení 
oboru Obnovitelné zdroje energie. Doc. Loučka poukázal na nezbytnost kvalitního personálního 
zabezpečení nově připravovaných studijních oborů. Prof. Hrabánková informovala o založení 
Fakulty rybářství a ochrany vod na Jihočeské univerzitě a poukázala na možnost spolupráce s FŽP. 
 
6. Různé 
 
a) Schválení zkoušejících pro SZZ 
Ing. Richter požádal vědeckou radu o schválení Ing. Jitky Elznicové, Ph.D. jako nové zkoušející pro 
SZZ. Současně uvedl její odbornou charakteristiku a kvalifikaci. 
 
Závěr:  
Vědecká rada schvaluje Ing. Jitku Elznicovou, Ph.D. jako zkoušející při SZZ na FŽP. 
 
b) Zahraniční studenti a uchazeči o studium 
V rámci programu ERASMUS studuje na FŽP 6 studentů z Turecka, 2 ze SRN a 1 z Portugalska. 
Do n-Mgr. studia oboru OH nastoupily 2 studentky z Ruska. Dále děkan podal informaci o zájmu 
uchazečů z Ruska a Vietnamu o studium oborů akreditovaných na FŽP. Byla diskutována rizika 
spojená s financováním studia a pobytu, dobou studia, jazykovými bariérami a pod. na základě 
zkušeností jiných VŠ. 
 
 
Další body do jednání VR nebyly zařazeny. 
Děkan pozval členy VR na společný oběd. 
 
 
Zapsali: Ing. M.Richter, Ph.D., EUR ING, děkan 
  Doc. Ing. P.Janoš, CSc., proděkan pro vědu 
 


